
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 13/09/2021 

Του:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ελλείψεις στο “ΕΚΑΒ” της Κέρκυρας» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Κέρκυρας και σύμφωνα με αναρτήσεις σε 
τοπικές ιστοσελίδες του Διαδικτύου, διαχρονικές ελλείψεις παρατηρούνται στο «ΕΚΑΒ» 
της Κέρκυρας. Αυτές διαπιστώθηκαν, εκ νέου, σε πρόσφατο περιστατικό τροχαίου 
ατυχήματος, όταν δύο άνδρες (ηλικίας 20 και 60 ετών) τραυματίστηκαν και 
αναγκάστηκαν να περιμένουν το ασθενοφόρο για μια ολόκληρη ώρα. Την καλοκαιρινή 
περίοδο, στην Κέρκυρα επιχειρούν μόνον τρία με τέσσερα ασθενοφόρα, όσα δηλαδή και 
τον χειμώνα, παρόλο που αυξάνεται τους θερινούς μήνες υπερβολικά ο πληθυσμός του 
νησιού, λόγω της προσέλευσης χιλιάδων τουριστών,. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη μέριμνα, προκειμένου να αυξηθούν, τόσο η 
στελέχωση, όσο και ο στόλος ασθενοφόρων του «ΕΚΑΒ» της Κέρκυρας, ιδίως κατά 
τους θερινούς μήνες, προκειμένου να καλύπτονται έγκαιρα και αποτελεσματικά όλες οι 
έκτακτες ανάγκες των ντόπιων κατοίκων αλλά και των τουριστών-επισκεπτών του 
νησιού; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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